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Abstract (en)
The method involves providing an elongated stand (102) that is connected with an engine house (103) in which a generator (104) is provided. The
generator is coupled with rotor shaft (105) that is coupled to a rotor (109) via a rotor hub (106). A control device (113) provided in engine house
is configured to provide information about operating parameters of wind power plant (100) to a radar system (111) such wind turbine operates
independently from the radar system. An independent claim is included for system for operating wind power plant.

Abstract (de)
Ein Verfahren zum Betreiben einer Windenergieanlage (100), umfasst: - Bereitstellen der Windenergieanlage (100) mit einer länglich ausgedehnte
Standvorrichtung (102), einem Generator (104), der mit einer Rotorwelle (105) gekoppelt ist, und einem über eine Rotornabe (106) mit der
Rotorwelle (105) gekoppelten Rotor (109); - Bereitstellen einer Information über einen Betriebsparameter der Windenergieanlage (100) für ein
Radarsystem (111), wobei die Windenergieanlage (100) unabhängig von dem Radarsystem (111) betrieben wird.
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